
Referat af 1. Semestergruppemøde for  Klinisk videnskab og teknologi 3. semester den 30. september 2024

Deltagere: Semesterkoordinator Stine Hangaard, sekretær Heidi Ejlersen, repræsentanter fra 10 
ud af 18 grupper – i alt 17 studerende

Afbud: 9515 og 9509 

Dagsorden:

1. Meddelelser fra koordinator og sekretær
2. Evaluering af kurser med udgangspunkt i semesterbeskrivelsen
3. Projektstatus
4. Semestret generelt - arbejdsmiljø (fysisk, psykisk og socialt)
5. Eventuelt

Ad 1. Meddelelser

- Hvis man mangler info om 4. semester er man velkommen til at tage fat i Kristian Kjær-
Staal Petersen.  

Ad 2. Evaluering af kurser

Projektledelse:

- Undervisningen lever op til semesterbeskrivelsen
- Nogen kunne godt tænke sig endnu flere eksempler, der er sundhedsfagligt orienteret. 

Andre mener at der kommer eksempler som sagtens kan relateres til egen praksis 
- Godt engageret underviser, god formidler og et fint kursus
- Der bliver fortalt mange anekdoter, ind imellem for mange
- Mange teorier bliver præsenteret hurtigt. Der er et ønske om, om man kan fremhæve et par 

af de vigtigste.
- Opgaveregning; der er for lang tid til nogle af opgaverne, tiden kan bedre bruges til 

miniprojektet. Koordinator spørger om ikke man selv kan styre det og bruge den tid man 
skal bruge på opgaverne også gå over til miniprojektet

- Nogen synes at introen til miniprojektet var for kort. Mere gennemgang og mere mulighed 
for løbende feedback ønskes. Koordinator foreslår at holdet tager den med underviser



Design og evaluering af digitale sundhedssystemer:

- Undervisningen lever op til semesterbeskrivelsen
- Et meget relevant, super godt og spændende kursus
- Der er ind imellem for meget fokus på fremlæggelser. Forslag om at dele holdet op, så man 

kun hører ½ holds fremlæggelser nogle flere gange
- Gode formidlere der supplerer hinanden godt
- Det fungerer godt at grupperne til opgaveregning er dannet administrativt, da man så lærer 

andre at kende og ser andre end kun egen projektgruppe. Men det gør det sværere at finde 
tid til at arbejde sammen i grupperne på tværs, hvis ikke man når det hele i tiden til 
opgaveregning. Koordinator spørger om det vil være en fordel at der er skemalagt tid til 
dette på forhånd? 

- Slides sendes ikke ud inden forelæsningen og det virker ikke særlig godt, da man så ikke 
kan skrive noter derpå. Underviser mener at studerende vil være mere fokuseret, når de 
ikke har slides, men sådan oplever de studerende det ikke

- Det er ikke alt litteratur der er meldt ud til næste kursusgang, der skal læses. Der kommer 
besked ud om det og fremover vil det være en fordel, at det er præciseret tydeligere

- Eksamensformen er ikke helt tydelig for alle endnu. Og det betyder at det er svært at finde 
ud af, hvordan man bedst tager noter mm ifm. forelæsningerne

Forståelser af sundhed, risiko og forebyggelse på FSV 1:

- Undervisningen lever op til semesterbeskrivelsen
- Gode undervisere 
- Meget rettet til FSV – men det fungerer fint, man skal lige være indstillet på det

Interoperabilitet i kliniske informationssystemer på ST 7:

- Der er kun afviklet en kursusgang pt og derfor kan det ikke evalueres endnu

Ad 3. Projektstatus

- Alle grupper er godt i gang og får vejledning 
- Statusseminar ligger lidt tidligt i år. Koordinator har vurderet at det er bedre at få feedback 

nu inden man er for langt i projektet og endnu kan nå at rette til. Alle burde have en ide om, 
hvad de arbejder med efter en god måned. 5 sider er helt ok, det behøver ikke være 10 
sider man sender. Det vigtigst at sende til opponentgruppen er; hvad er problemet samt lidt 
om metode og tidsplan. 

Ad 4. Semesteret generelt - arbejdsmiljø (fysisk, psykisk og socialt)

- Det vil være bedst med seminarrum med gruppeborde til Design kurset



- Ros for intro til 3. semester kom så tidligt. Også fint med tidlig introduktion til 4. semester
- Der er koldt i huset - især i bygning 11
- Fodstøtte-ringen på de høje stole larmer – det er meldt videre
- I de 2 seminarrum i Koblingzonen er akustikken ikke særlig god
- Der efterlyses flere skraldespande i Koblingzonen
- Der mangler papkrus ved nogle af kaffebarene. Det er med vilje, at de er fjernet de fleste 

steder i huset
- Kaffemaskine ved kantinen piver/bipper konstant

Ad 5. Eventuelt

- intet

Opfølgnings punkter: Ansvarlig:
Akustikken i Koblingzonen Heidi Ejlersen
Skraldespande i Koblingzonen Heidi Ejlersen
Kaffemaskinen ved kantinen Heidi Ejlersen
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